
  از ک�ي روش و 
سعيد احمديان

    گزارش
هدايت�ي غايب 
گرفت�ه ت�ا وزير، 
معاونش و تاج حاضر، چهره هاي خبرساز مجمع 
عمومي فدراسيون فوتبال بودند که ديروز در 
سالن هگمتانه هتل المپيک تهران برگزار شد.

مجمع عمومي فدراسيون فوتبال سرانجام برگزار 
شد. جلسه اي که پس از اس��تعفاي ناگهاني علي 
کفاش��يان و فريدون اصفهانيان دو تن از مديران 
بازنشسته فدراسيون در ش��ب پيش از برگزاري 
مجمع مي توانست آبس��تن اتفاقات زيادي باشد. 
حضور همزمان وزير ورزش و معاونش در مجمع 
هم ديروز نشان از اهميت آن داشت، به خصوص که 
بحث بازنشسته هاي فدراسيون فوتبال و ابهام هاي 
مالي آن نگاه های زيادي را متوجه اتفاقاتي کرده بود 

که در هتل المپيک تهران مي گذشت. 
   تاج تنها و تنهاتر مي شود

چهره دره��م مهدي تاج از ابتداي ش��روع مجمع 
فدراسيون فوتبال کنار دست مسعود سلطاني فر 
حاکي از آن بود که رئيس فدراسيون فوتبال چندان 
از اتفاقاتي که به جدا ش��دن مديران حامي اش از 
بدنه فدراسيون به دليل بازنشستگي  منتهي شده، 
رضايت ندارد، به خصوص که ح��الا با رفتن علي 
کفاشيان، او يکي از مهم ترين حاميانش را از دست 
داده است. حالا تاج بيشتر از هميشه سايه وزارت 
ورزش را بالاي س��رش مي بين��د، به خصوص که 
قانون منع به کارگيري بازنشستگان چالش زيادي 

را به بين فدراسيون و وزارت به وجود آورده بود و تاج 
براي اينکه حاميانش را از دست ندهد، حتي مقابل 

قانون و وزير ورزش هم ايستاد.
با اين حال سرانجام  وزارت ورزش و قانون برنده 
اين چالش بودند تا رئيس فدراس��يون فوتبال از 
جدا شدن مديران بازنشسته اش رضايت نداشته 
باشد. مسئله اي که سبب ش��ده تاج چندان هم 
از همنش��يني با وزير خوشحال نباش��د، اين را 
مي ش��د از چهره درهمش در کنار س��لطاني فر 
به خوبي درک کرد. البته بهاروند، اس��اميان و 
طالقاني سه عضو ديگر بازنشسته هيئت رئيسه 
فدراسيون فوتبال هس��تند که همچنان مقابل 
قانون ايستادگي مي کنند و در مجمع ديروز هم 
بحثي راجع به آنها مطرح نشد تا تاج حداقل اين 
چند مدير حامي اش  را فعاً در کنارش داشته باشد 

و دستش خالي نباشد!
   فوتبال به کام وزير

مسعود س��لطاني فر ديروز در قامت يک برنده در 
مجمع فدراسيون فوتبال حاضر شد و چهره بشاش 
او از همان ابتداي مجمع نش��ان از آن داش��ت که 
وزارت آرام آرام در حال محدود کردن تاج است تا 
مانند گذشته فدراسيون فوتبال با وجود دريافت 
بودجه دولتي، خودش را مستقل و غيردولتي عنوان 
نکند،  به خصوص که ديروز برادران، رئيس هيئت 
استان خراسان رضوي افشا کرد که بودجه وزارت 
ورزش براي فدراسيون فوتبال در سال جاري 58 
درصد رشد داشته است. اين رشد بودجه نشان از 

فوتبال دولتي در ايران دارد، موضوعي که البته وزير 
ورزش در مجمع ديروز سعي در لاپوشاني آن داشت 
و در صحبت هايش عنوان کرد که هيچ پولي از سوي 

دولت در فوتبال هزينه نمي شود! 
صحبت هاي سلطاني فر در ش��رايطي مطرح شد 
که بي��ش از 99 درصد باش��گاه هاي ايراني بدون 
بودجه دولتي بايد قيد تيمداري را بزنند. براي رد 
ادعاي وزير همين بس که باشگاه هاي خصوصي 
يک به يک منحل مي شوند، اما باشگاه هاي دولتي 
سال به سال بودجه شان افزايش می يِابد و به رغم 
شرايط اقتصادي کشور، ريخت و پاش شان بيشتر 

مي شود.
   باز شدن پاي هدايتي به مجمع 

همزمان��ي برگزاري مجمع عمومي فدراس��يون 
فوتب��ال ب��ا س��ومين دادگاه حس��ين هدايتي، 
پاي عابربان��ک فوتبال را هم به مجم��ع باز کرد. 
فدراسيون فوتبال هم يکي از بخش هايي است که 
به گفته نماينده دادستان بايد پول هاي هدايتي 
را که در اين مجموعه هزينه پ��اداش و پرداخت 
قرارداد کي روش شده است، برگرداند. در همين 
راستا مهدي تاج در حاشيه مجمع فدراسيون در 
پاس��خ به س��ؤال »جوان« از آمادگي فدراسيون 
براي پس دادن پول هدايت��ي خبر داد،  اگرچه با 
ناچيز خواندن اين مبلغ، سعي در کوچک جلوه 
دادن کمک ه��اي مالي اين مته��م اقتصادي به 
مجموعه فدراسيون فوتبال داشت: »خوشبختانه 
ما شفافيت مالی داريم. کمک حسين هدايتی به 

فدراسيون فوتبال در زمان رياست علی کفاشيان 
اتفاق افتاد و ما عدد آن را هم اس��تخراج کرديم 
که به زعم من رق��م آن هم خيلی زياد نيس��ت. 
فدراسيون فوتبال منتظر نظر دادگاه و دادستان 
خواهد ماند تا درب��اره اين پول ک��ه رقم آن هم 
چشمگير نيس��ت، تعيين تکليف کند. اين مبلغ 
برای ما قابل پرداخت است. البته رقم آن را اعام 

نمی کنيم.«
   شفافيت مالي از حرف تا عمل

در حالي مهدي تاج در صحبت هايش مدعي شد 
شفافيت مالي در فدراسيون حرف اول را مي زند 
که افشاي اينکه سرمربي سابق تيم ملي فوتبال 
حاضر به امضاي اسناد پرداختي فدراسيون نشده 
بود، يکي از اتفاقات قابل تأمل مجمع ديروز بود 
که نش��ان مي دهد برخاف صحبت هاي رئيس 
فدراسيون فوتبال، مس��ائل مالي در فدراسيون 
چندان هم شفاف نيست. به گفته تاج حسابرس 
از اينکه کي روش س��ندهاي پرداخت هاي چند 
ميلياردي را امض��ا نک��رده، از صورت هاي مالي 
فدراسيون ايراد گرفته است. حال اين سؤال پيش 
مي آيد که چرا کي روش زي��ر بار امضا کردن اين 
اسناد نرفته است، مسئله اي که مي طلبد نهادهاي 

نظارتي پاسخ آن را از فدراسيون بخواهند.
   دلجويي از منه�اي  فوتبالي ها در جمع 

فوتبالي ها
محمدرض��ا داورزني يک��ي از حاض��ران مجمع 
فدراس��يون بود. او هر چقدر بي��ن فوتبالي ها به 
دليل اينکه مجری پرداخت پاداش يک ميليون 
دلاري وزارت به ملي پوشان بوده، محبوب است، 
در بين قهرمانان منهاي فوتبالي در اين هفته ها به 
خاطر اظهاراتش که پرداخت پاداش مدال آوران 
را به بع��د از جنگ اقتصادي موک��ول کرده بود، 
چندان محبوب نيس��ت. البت��ه داورزنی ديروز 
در پاس��خ به س��ؤال »جوان« درخصوص اينکه 
صحبت هايش درباره پاداش ها، قهرمانان منهاي 
فوتبالي را نااميد کرده است، سعي داشت از دل 
اين قهرمانان دلخوری را در بياورد: »اولاً من بگويم 
مخلص تمام قهرمانان کشور هستم. در مورد آن 
صحبت های من سوءبرداشت شده بود. در مجمع 
ووشو يکی از دوستان به يک باره بلند شد و گفت 
شما نمی خواهيد به تعهدات خود عمل کنيد، من 
هم گفتم تحمل کنيد، وزارت ورزش معمولاً هر 
سال در خرداد ماه به تعهدات خود عمل می کند. 
از طرف ديگ��ر هم تعداد م��دال آوران ما افزايش 
پيدا کرده است و با توجه به اينکه کشور در جنگ 
اقتصادی قرار دارد، بايد کمی تحمل کنيم. قطعاً 
وزارت ورزش به تمام تعهدات خود عمل خواهد 

کرد.«

تهديد ترقه اي  نمايندگان فوتبال ايران 
تهديدهاي جديد کنفدراسيون فوتبال آسيا عليه تيم هاي باشگاهي ايران 
در ليگ قهرمانان آس��يا حکايت از ش��روع جرياني تازه براي محروم کردن 
نمايندگان کشورمان از حق ميزباني در اين مسابقات دارد. تهديدي که البته با 
استفاده از سهل انگاري و موقعيت نشناسي خودمان مي تواند به فرصتی براي 

سوءاستفاده ديگران تبديل شود.
امروز ديگر براي تمام کش��ورهاي آسيايي مشخص شده که فدراسيون 
فوتب��ال اي��ران در دع��اوی بين المللی تواناي��ي احقاق ح��ق تيم هاي 
باشگاهي اش را ندارد که اگر داشت، باشگاه هاي ايران مجبور نبودند طي 
سال هاي گذشته به بهانه واهي عدم وجود امنيت در ايران با نمايندگان 
عربستان در زمينی بي طرف بازي کنند و امتياز ميزباني برابر تيم هاي 
عربستاني را به راحتي آب خوردن از دست بدهند. حالا هم قصه همان 
قصه است، به بهانه بازي دو فصل پيش و پرتاب چند ترقه که حکم آن را 
دو ساله بريده اند، استقال و هوادارانش را قبل از ارتکاب خطا تهديد به 
جريمه کرده اند و هيچ بعيد نيست که خودشان همانطور که در صدور آن 
حکم مته به خشخاش گذاشته اند، اين بار هم با استفاده از بي کفايتي حاکم 
بر فوتبال، شرايط را طوری رقم بزنند که بتوانند نمايندگان کشورمان را 
محکوم کنند. ناگفته پيداست که اين خطر پرسپوليس و ذوب آهن را هم 
تهديد مي کند. پس بدون هيچ توقعی از فدراسيون فوتبال، بايد چشم به 

حرفه اي گري تماشاگران و هواداران اين سه تيم داشت.
هواداران استقال فردا بايد کاري کنند که تير  AFC و حريفاني که منتظر 
لغزش و اشتباه ما هستند به سنگ بخورد. نبايد فراموش کنيم که همين 
حالا هم از داشتن حداقل حق دو ميزباني محروم هستيم و آسيايي ها، به ويژه 
باشگاه هاي عربي بدشان نمي آيد که باز هم محروممان کنند. آنها منتظر 
لغزش ما هستند و کوچک ترين حرکت احساسي و غيرمنطقي مان را رصد 
مي کنند، تفاوتي هم نمي کند که اين محروميت براي کدام تيم باشد، مهم 

پيروزي بر فوتبال ايران و به انزوا کشيدن ماست.
فراموش نکنيم برخاف آنچه بر فوتبال کشورمان حاکم است، رقبا هم توان 
مديريتي محکوم کردن ما را دارند و هم پول آن را، پس به راحتي چند ميزباني 
ديگر را هم از ما مي گيرند و در اين ميان آنکه ضرر مي کند، تيم ها و هوادارانشان 
هستند. همان هواداراني که حضورشان در ورزشگاه ها باعث رونق گرفتن 
رقابت هاي ليگ قهرمانان آسياست و بارها با حضور پرشورشان باعث تعجب 
مسئولان کنفدراسيون فوتبال آسيا شده اند. بنابراين بهتر راهکار براي مقابله 
با اين تهديد، هوشياري و داشتن اخاق حرفه اي است. تماشاگران ما بارها 
ثابت کرده اند که در بزنگاه ها می توانند باعث سرافرازي فوتبالمان شوند. حالا 
فرصتي دوباره پيش آمده تا هم حرفه اي بودن خود را نشان دهند و هم امنيت 
حاکم بر کشور و ميادين فوتبال را به رخ رقبا بکشند. کانون هواداران باشگاه ها 
بايد در اين مقطع مهم وظيفه خود را به بهترين شکل انجام دهد و با ساماندهي 

هواداران شرايط را براي برپايي بازي ها در آرامش مهيا کند. 

فريدون حسن 

چهره هاي روز داغ هگمتانه
 حاشيه نگاري »جوان« از مجمع عمومي فدراسيون فوتبال که ديروز در هتل المپيک تهران برگزار شد

 فرصت منصوريان و شاگردانش
برای صدرنشینی 

ياران منصوريان  بعد از تساوی در نخستين ديدار در ليگ قهرمانان آسيا  
برابر الزورای عراق در اصفهان، حالا بايد در امارات به مهمانی النصری های 
عربستان بروند. تيمی که اين دوره از رقابت ها را با شکست يک بر صفر برابر 
 A الوصل امارات آغاز کرده تا تنها تيم بدون امتياز و البته قعرنشين گروه
باشد. ذوبی های اصفهان هفته گذشته بعد از 13 هفته در ليگ برتر موفق 
به شکست پديده شدند تا با روحيه ای بالا راهی امارات شوند و سال 97 را با 
خاطره ای خوش و نتيجه ای قابل قبول به پايان ببرند. اگرچه النصری های 
عربستان از لحاظ امکانات بهتر از ذوب آهن هستند، اما اين تيم از لحاظ فنی 
به پای الهال نمی رسد و شکست دادن اين تيم نبايد کار چندان سختی 

برای شاگردان جوان و مستعد منصوريان باشد.

در جست وجوي آرامش! 
»همواره رويکردم پرهيز از حاشيه و جنجال بوده و به دنبال گسترش تعامل با 
همه بخش ها بودم تا بتوانيم در سايه آرامش و ثبات در ورزش موفق شويم.« 
اين را مسعود سلطاني فر، وزير ورزش ديروز گفت آن هم در مجمع عمومي 
فدراسيون فوتبال، يعني همان فدراس��يوني که وزارت برايش غش و ضعف 
مي کند. سلطاني فر در جمع فوتبالي ها از پرهيز از حاشيه و جنجال گفت و 
يادش رفت که چندي پيش چطور با بيان چند جمله کل ورزش کشور جز 
فوتبال را به آتش کشيد. سلطاني فر ديروز گفت مي خواهد در سايه آرامش و 
ثبات ورزش کشور موفق شود، ولي اي  کاش يک نفر پيدا مي شد و به او مي گفت 
هر وقت جلوي تبعيض هايي را که خودتان در ورزش ايجاد کرده ايد، گرفتيد 

آرامش و ثبات هم در ورزش حاکم مي شود و حتماً هم موفق مي شويم. 

 ورزشکاران و دولت بايد يکديگر را درک کنند
انتظارات از ورزشکاران هميشه بالاست، چه زمانی که قرار است برابر حريفانی         چهره
تا بن دندان مسلح به ميدان بروند و پرچم کشور را بر فراز آسيا و دنيا به اهتزاز 
درآورند، چه حالا که چشم به دست آقايان مسئول برای عملی شدن وعده هايشان و پرداخت پاداش هايی 
دارند که با اوضاع اقتصادی جامعه، ارزش آن يک دهم سابق هم نيست. با وجود اين، هادی رضايی، سرمربی 
تيم ملی واليبال نشسته همچنان ورزشکاران را به صبر و شکيبايی دعوت می کند: »ورزشکاران بايد شرايط 
کشور را در نظر بگيرند و تحمل کنند.« رضايی که سرپرستی کاروان ايران در بازی های پارالمپيک 2020 
توکيو را برعهده خواهد داشت، تأکيد می کند که به ورزشکاران از جمله مدال آوران جانباز و معلول حق می دهد 
که به عدم پرداخت پاداش مدال های سال 97 اعتراض کنند، اما همچنان از آنها می خواهد که صبوری به خرج 

دهند: »ورزشکاران چه س��الم و چه معلول برای ايران افتخار آفرينی 
کرده اند و حق دارند که به دنبال دريافت پاداش های خود باشند. حق 
با ورزشکاران و مدال آوران است. حرفی در اين خصوص نيست و 
دولت بايد به فکر آنها باشد، اما شرايط کشور را نيز همه می دانند و 

ورزشکاران هم به همين دليل بايد تحمل کنند و 
اندکی صبورتر باشند تا اوضاع بهتر شود. اگر 
دولت پول داشت حتماً پاداش ها را پرداخت 
می کرد.« رضايی اگرچه با پيش کش��يدن 

شرايط اقتصادی نامناسب کشور از مدال آوران 
می خواهد که اندکی بيش��تر دندان روی جگر 
بگذارند و شرايط را درک کنند، اما به مسئولان و 
آقايان دولتی هم نهيب می زند که اين درک بايد 
دوطرفه باش��د: »اين نگاه بايد دوسويه باشد و 
دولت ه��م باي��د ورزش��کاران را درک کند و 
فراموش نکند که ورزشکاران و مدال آوران مثل 
کارمندان نيستند که در پايان هر سال عيدی 

بگيرند. آنها چهار سال تاش می کنند تا مدال و 
پاداشی که می گيرند، توشه ای برای آينده شان باشد پس بايد 

شرايط آنها را هم درک کرد.«

 ابهام 44 هزار دلاری  هندبال برطرف نشد 
ت  ب��ا نت�خا ا
فدراس��ي�ون 
هندبال در حالی امروز برای مشخص شدن رئيس 
جديد برگزار می شود که نه فقط انتقاد پيشکسوتان 
اين رشته از نقش وزارت ورزش در انتخاب به قوت 
خود باقی اس��ت که تکليف پول های گم ش��ده 
نيز هنوز مش��خص نشده اس��ت.  يک روز قبل از 
برگزاری انتخابات، دولو سرپرست اين فدراسيون 
که متهم اصلی در ناپديد ش��دن بيش از ۴۴ هزار 
دلار و 1۴ ميلي��ارد ريال موجودی فدراس��يون 
هندبال است به اين اتهام واکنش نشان داد.  طبق 
اسناد منتشر شده توسط ايس��نا و ادعای برخی 
پيشکس��وتان هندبال در زمان توديع رحيمی و 
سپردن س��کان هدايت اين فدراسيون به دست 
دولو به عنوان سرپرس��ت، موجودی فدراسيون 
مبلغ هنگفتی بود که حالا نه فق��ط خبری از آن 
نيس��ت که خزانه دار فدراس��يون هم وجود آن را 
تکذيب می کند! سرپرس��ت فدراسيون هندبال 
اگرچه امضای صورت جلسه را منکر نمی شود، اما 

تأکيد می کند که هزينه ارزی فدراسيون را تحويل 
نگرفته و رحيمی همه چيز را به حسابدار فدراسيون 
تحويل داده است: »زمانی که آمدم 813 دلار در 
فدراسيون بود که الان 708 دلار است. عاوه بر آن 
7903 و همچنين 11هزار يوآن و 55 هزار روپيه در 
خزانه موجود است که مقداری از يوروها برای تيم 
ملی بانوان هزينه شد تا به ژاپن بروند که اسناد همه 
نيز موجود است. نمی دانم داستان ۴۴ هزار دلار از 
کجا آمده، اما موجودی هندبال يک ميليارد و 200 
ميليون اس��ت و از گفتن آن باکی نداريم. دليلی 
نمی بينم از رسانه ها فرار کنم و می توانم گزارش 
مالی شفاف فدراس��يون را هم ارائه دهم تا بعد از 
انتخابات مشکلی پيش نيايد.« اگرچه سرپرست 
فدراسيون هندبال قبل از برگزاری انتخابات سعی 
دارد با ارائه خدماتی که طی اين مدت داش��ته و 
مسئله دلارهای ناپديد شده را توجيه کند و منکر 
ش��ود، اما به نظر می رسد مهم ترين مسئله بعد از 
انتخاب رئيس جديد پيگيری رقم هنگفتی باشد 
که کسی از سرنوشت آن اطاعی در دست ندارد. 

حل مشکلات اقتصادی
 دغدغه اصلی رئیس آينده کشتی

انتخابات فدراسيون کش��تی هنوز برگزار 

ابراهيم جوادی

کارشناس کشتی

نشده، اما خوشبختانه ثبت نام از کانديداها 
آغاز شده و می توان اميدوار بود که در آينده 
نزديک تکليف ورزش اول کشور مشخص 
شود. البته تا نهايی ش��دن اسامی نامزدها 
نمی توان ب��ه صورت دقي��ق در خصوص 
انتخابات پيش رو صحبت کرد، اما اعضای 
مجمع بايد به بهترين گزين��ه رأی دهند. 
رئيس آتی فدراسيون در وهله نخست بايد 
مشکات اقتصادی کشتی را برطرف کند. 
در صورتی که رئيس جديد چهره ای ش��ناخته شده و قابل اعتماد باشد، 
می تواند اسپانسرهای زيادی را جذب کشتی کند. وزارت ورزش و کميته 
ملی المپيک بودجه زيادی به کشتی تخصيص نمی دهند، اما هزينه های 
اين فدراسيون بسيار زياد است. فرد منتخب اعضای مجمع انتخاباتی بايد 
از پس حمايت از همه تيم های کشتی برآيد؛ به ويژه اينکه مديريت چند 
رشته جديد نيز به فدراسيون کش��تی محول شده است. هزينه ها بسيار 
بالاست و حتی به 120 ميليارد در سال هم می رسد. رسول خادم در زمان 
مديريتش برای تأمين هزينه ها تاش زيادی می کرد. عاوه بر اين، انتظار 
می رود فرد برگزيده سابقه کار اجرايی و مديريت ورزشی هم داشته باشد. 
ضمن اينکه رابطه خوب رئيس فدراسيون با وزارت ورزش هم قطعاً به سود 
کش��تی خواهد بود. البته اعضای مجمع در انتخابات پيش رو مسئوليت 
سنگينی به دوش دارند. آنها موظفند با بررسی کارنامه نامزدها تصميم 
نهايی ش��ان را بگيرند، نه اينکه تمام حواسش��ان به تبليغات آنها باشد. 
رأی دهندگان نبايد گول برخی نامزدها را بخورند. آنها بايد عملکرد نامزدها 
را مدنظر قرار دهند و بهترين تصميم را بگيرند. متأس��فانه برخی ها در 
استان ها تبليغات به راه می اندازند و وعده ووعيد می دهند، در حالی که اصاً 
نمی توان به چنين وعده هايی اميدوار بود، بايد ديد کدام نامزد در اين سال ها 
عملکرد بهتری داشته است. در نهايت اين اعضای مجمع انتخاباتی هستند 

که تصميم نهايی را درباره کشتی ايران می گيرند.

 بارسلونا در لاليگا رقيب ندارد
درخشش تمام نشدنی کاتالان ها 

کاتالان ها با يک پيروزی ديگر به سمت قهرمانی لاليگا هجوم بردند تا به 
دو تيم مادريدی نشان دهند که بارسلونا شانس اول و آخر گرفتن جام 
است. در شرايطی که رئال بحرانی ترين روزهايش را پشت سر می گذارد 
و همه منتظر خبر اخراج سرمربی  اش هستند، ارنستو والورده در حال 
برنامه ريزی برای آينده تيمش است و لئو مس��ی نيز به زدن گل های 
بيشتر می انديشد. آبی و اناری ها با اين برد رکورد شکست ناپذيری شان 

در لاليگا به عدد 15 رسيد. 
   صدرنشينی با چاشنی قدرت نمايی

بازی در نيوکمپ برای آبی و اناری ها لذت خاصی دارد، به ويژه اينکه با 
برد پرگل همراه شود. بارسلونا در حالی 3 بر يک رايووايکانو را از پيش رو 
برداشت که گل اول را خورده بود، ولی در نهايت با يک کام بک حرفه ای 
بودنش را به رخ همه کش��يد. برای صدرنش��ين ليگ اسپانيا از دست 
ندادن امتياز و حفظ اختاف 7 امتي��ازی با اتلتيکومادريد از همه چيز 
مهم تر بود. نکته جالب اينکه امسال خبری از رقابت کاتالان ها با رقيب 
سنتی شان نيست. رئال مادريد در وضعيت قرمز قرار دارد و با توجه به 
اختاف زيادش با بارسا خيلی بعيد است که قوهای سفيد بتوانند دوباره 

چهره مدعی قهرمانی به خود بگيرند. 
   باز هم رکوردشکنی

بارسلونا دست از شکستن رکوردهای مختلف برنمی دارد. ليونل مسی 
در بين س��اير بازيکنان اين تيم عطش بيشتری برای ثبت رکوردهای 
منحصر به فرد دارد. حضور در بازی مقاب��ل رايووايکانو ۴۴3 باری بود 
که مهاجم آرژانتينی پيراهن بارس��ا را به تن می کرد. با اين حس��اب 
مسی توانست رکورد اينيستا را نيز پشت سر بگذارد. او که بعد از ژاوی 
) 505 بازی( بيشترين بازی را در لاليگا برای تيم محبوبش انجام داده، 
اين فرصت را دارد که به زودی با پشت سر گذاشتن زوبی زاراتا و ايکر 
کاسياس، رکورد بيشترين تعداد برد با بارس��لونا را نيز تصاحب کند. 
اعجوبه آرژانتينی در اين بازی يکی از س��ه گل تيمش را از روی نقطه 
پنالتی به ثمر رس��اند. ضمن اينکه لئو فعاً با زدن 26 گل صدرنشين 
گلزنان لاليگاست و پس از آن هم سوارز 17 گله قرار دارد. نکته ديگر 
اينکه بازيکنان بارس��لونا در فصل جاری موفق به زدن 69 گل شده اند 
که مسی 6/37 درصد و سوارز 6/2۴ درصد و در مجموع اين دو بازيکن 

3/62 گل ها را به ثمر رسانده اند.
   حمله به ليون

والورده ثابت کرده ش��ناخت خوبی از بازيکنانش دارد. سرمربی بارسا 
با رس��يدن به ترکيب ايده آلش نتايج خوبی گرفته است. صدرنشينی 
و حفظ فاصله با رقبا جای هيچ انتقادی را از او باقی نگذاش��ته اس��ت. 
سرمربی موفق بارسا غلبه بر رايووايکانو را اينطور تشريح کرد: »يک گل 
برخاف جريان بازی دريافت کرديم، اما بايد نتيجه را برمی گردانديم. 
اين نش��ان می دهد که هر حريفی می تواند در اي��ن مقطع کار را برای 
شما دشوار کند. مقابل لگانس و وايادوليد هم اين امر را به وضوح حس 
کرديم. آنها دو لايه دفاعی فشرده را مقابل دروازه ايجاد کرده بودند و 
فضا برای نفوذ وجود نداشت. خوش��بختانه روی يک ضربه ايستگاهی 
توانستيم به گل برس��يم و پس از آن، کار راحت تر شد. نياز به بازيکنی 
سرعتی داشتيم تا به لايه های دفاعی رايو نفوذ کند. روی همکاری دمبله 
و سمدو بود که به پنالتی دست يافتيم. در مجموع، ورود دمبله شکل 
بازی ما را بهتر کرد. پيکه به عنوان يک مدافع، گل های زيادی به ثمر 
رسانده و با استفاده از قامت بلندش، روی ضربات سر بسيار مؤثر است. 
خودش نيز هميشه روی گلزنی اصرار دارد، وقتی جلو می آيد و نقش يک 

مهاجم را برعهده می گيرد، می تواند به حريفان ضربه بزند.«
صعود به يک چهارم نهايی اروپا همان اتفاقی اس��ت که هواداران بارسا 
انتظارش را می کش��ند. با در نظر گرفتن عملکرد اين تيم در اين فصل 
آنها منتظرند تا ستاره های بارس��لونا در مصاف با ليون فرانسه خوش 
بدرخشند و با يک برد دلچس��ب به فينال ليگ قهرمانان صعود کنند. 
بازی رفت دو تيم در فرانس��ه با تس��اوی بدون گل به پايان رس��يد و 
آبی و اناری ها اصاً دلشان نمی خواهد دومين تيم حذف شده از رقابت ها 
لقب گيرند. اين همان نکته ای است که س��رمربی تيم نيز بر آن تأکيد 
دارد: »بين ما و ليون يکی بايد از ليگ قهرمانان کنار رود. دوست نداريم 
ما آن تيم باش��يم. در خانه بازی داريم، ولی بايد بهترين نمايش مان را 

برای صعود ارائه دهيم.«

شيوا نوروزی
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